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Necessita la MAT?

.
El 22 de gener passat, va publicar un magnífic article de Josep Puig, enginyer
industrial, en què posa contra les cordes els que pregonen la necessitat de la MAT.
A banda de plantejar la viabilitat del pas de la línia per mar, amb l'avantatge implícit de l'evacuació
de la futura producció energètica renovable que comportaria, Puig es desvincula públicament del
ramat de xais dels seus companys de professió que segueixen al peu de la lletra l'estratègia de
confusió i mentida de l'administració i REE, i apunta amb dades contrastades que Catalunya ja
compleix el requisit de la UE i no necessita augmentar la seva capacitat d'interconnexió. Per què,
doncs, la MAT?

Puig desmunta els motius esgrimits per l'administració i posa sobre la taula la vertadera raó de fons:
amb la creació d'un mercat únic de l'energia, la MAT tan sols té una justificació comercial. La resta
només són mentides. Si acaben imposant la línia, doncs, i no és clarament una necessitat per al país,
amb més raó que la facin pel mar.
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